
Møte FAU/SMU Skei skule 

Dag: Måndag 24. april 2023 Tid: klokka 18.00-19.30 

Stad: Personalrom ungdomskulen 

Desse møtte: Annette Dale Natås, Heidi Husetuft Flatjord, Hege Roko, Inger-Elin Egge, Turid Sandal, 

Rigmor Heggheim, Anne Turid Bolset, Helene Hauge, Anne Leknes Gryte, Ellen Bijsterbosch, Camilla 

Øvrebø, Emma Fonn og Talina Sunde. 

Saker: 

Innleiing ved rektor. 

Heidi informerer om sist møte, og går gjennom referatet. Skuleruta for 23/24, kartlegging 

ungdomsklubb, ferie-sfo, inntaksmodellen for vgs og «midt i trynet». Elevrådet tok opp ynskje om 

yngdomsklubb, samt uteområdet vart diskutert. Framleis eit sterkt ynskje for å få etablert ein 

ungdomsklubb.  

«Midt i trynet» Eit godt foredrag, med noko lite frammøte. Ungdommar og lærarar tykte vel om 

føredraget, og beskriv det som sårbart og nært. SLT var tilstades.  

Annette informerer i høve årshjul (vernerunde, innspel økonomiplan, revisjon ordensreglement, 

neste skuleår m.m) 

Vernerunde  

Er allereie sendt notat til bygg og eigedom. Det manglar balansert ventilasjon på ungdomskulen. El-

tavle er oppdatert til knx-varmestyring. Betre og jamnare temperatur.  

Ungdomskulen treng renoverast. Mørke veggar og slite, og lydt mellom klasseromma. Wifi skal 

oppdaterast no i vår.  

Garderobar må oppgraderast. Slite og lite funksjonelt. 

Alt for lite stikkontakter for tilkopling av pc. Mykje skøyteledningar slik det er no. Det trengs kanalar 

med fleire stikkontakter. Slik det er no er det brannfarleg.  

Branninstruks skal oppgraderast til neste skuleår.  

Utstyr på kontorarbeidsplassar som ikkje er ergronomisk utforma.  

Tilsettingsprosess 

To av dei fire som var innstilte til lærarstillingane har fått jobb andre stader, så rektor måtte ha ny 

tilsettingsrunde. 

Ordensreglement  

Mobilbruk utfordrar. Skulen skal vere mobilfri. Det kan vere aktuelt med oppstart av mobilhotell på 

skulen. Ynskjeleg at elevar 1-4 ikkje har med telefon. Dette gjeld også smartklokker. Ynskjeleg der at 

5-10 leverer telefon i låsbart skåp ved start på dagen. Viss ein ikkje vil levere frå seg telefon, skal den 

ligge heime.  

Det er ynskje frå skulen at mobilbruk blir slutt på i skuletida. Lærarar brukar mykje tid på å leike katt 

og mus, for å sikre personvern, og ro rundt mobibruk. Rektor har støtte i foreldregruppa.  



Uteområdet 

Rektor informerer om uteområdet. Det er lovd at uteområdet steg 1-5. klassetrinn skal vere ferdig til 

skulestart til hausten. Samarbeid med entrepenør fungerer godt. Kvaliteten på arbeidet god. Dei 

endelege planane er noko endra frå sist. Dette pga plass. 

 

Ferie SFO – tilbakemelding 

Rektor har vore i kontakt med kommunen ang sommar-sfo. Og dei viser til brev frå kommunen i 

vinter. Pga tilsetting kan ein ikkje gjennomføre sommar-sfo dei to første vekene av sommarferien 

2023. Men om påmelding syner stort behov for sommar-sfo sommar/hausten 23, altså to siste veker 

av ferien, unnateke planleggingsdagar, blir det sfo før skulestart. Dette er pga tilsetting, og at det må 

tilsettast personale for skuleåret 2023/24. Rektor sender ut påmelding no, for å sikre nok 

påmeldingar og tidleg info til heimane, også om sommarferien 2024.  

Elevrådet har ordet 

Skal vere elevrådsmøte fk onsdag. 

Ufrivilleg skulevegring er eit tema som er oppe blant elevane. 

Ynskjet om ungdomsklubb er stort. 

 

Ungdomsklubb 

Fau ynskjer felles møte for foreldre og 6-9 klasse, onsdag 31.mai kl 18.00. Utarbeider felles invitasjon 

til møtet. Mål med møtet er å opprette arbeidsgruppe for oppstart av ungdomsklubb på Skei. Rektor 

melder inn til økonomiplan ynskje om samarbeid på personalsida mellom skule og ungdomsklubb.  

Klassekontaktane skal informer ut i klassane på foreldremøter no i vår.  

 

Referent Camilla Øvrebø 


